
پرسپولیس در پرونده بودیمیر هم 
محکوم شد

باشگاه پرسپولیس در پرونده مهاجم کروات سابق خود 
محکوم به پرداخت ۴۷۵ هزار یورو شد. 

ماریو بودیمیر، مهاجم اهل کشور کرواسی که در نیم فصل 
دوم از لیگ هجدهم به پرسپولیس پیوست، برای دریافت 
مطالبات خود از باشگاه به فیفا شکایت کرده بود که پرونده 

مورد اشاره به دادگاه حکمیت ورزش ارجاع شد. 
طبق اعلام دادگاه CAS، این پرونده از روند دادرس��ی 
خارج شده و با این حساب، آخرین رای دفتر حل اختلاف 

فیفا به عنوان رای نهایی مورد قبول واقع می شود. 
در این رای آمده بود باشگاه پرسپولیس باید ۴۷۵ هزار 
یورو به علاوه ۵ درصد س��ود سالانه به حساب این بازیکن 
پرداخت کند که در صورت عدم پرداخت مطالبات بودیمیر 
ظرف مدت معین، 3 پنجره نقل و انتقالاتی پرس��پولیس، 
بس��ته خواهد شد و بعد از پرداخت پول، این محرومیت از 

بین می رود. 
همچنین بعد از محرومیت از 3 پنجره نقل و انتقالاتی و 
در صورتی که عدم  پرداخت پول ادامه یابد، پرونده به کمیته 

انضباطی ارجاع خواهد شد. 
باشگاه برای این منظور کمتر از ۲ ماه دیگر فرصت دارد. 

میرزاجانپور به اردوی
تیم  ملی والیبال می رسد

دریافت کننده ملی پوش تیم  والیبال سپاهان اصفهان 
گفت: عجله ای برای شروع تمرینات ندارم اما مصدومیتم 

رو به بهبودی است و به اردوهای تیم  ملی می رسم. 
به گزارش ایس��نا، مجتبی میرزاجانپور درباره روند 
درم��ان مصدومیتش، اف��زود: 3 روز بعد از مصدومیت 
از ناحیه آش��یل پا، تحت عمل جراحی قرار گرفتم و به 
توصیه پزش��ک معالجم، پایم ۲ هفته در آتل و ۴ هفته 

هم در گچ بود. 
وی با بیان اینکه چهارشنبه سوم دی ماه گچ  پایم را 
باز کردم، تصریح کرد: دکتر سیامک افروزی، فیزیوتراپ 
تیم  ملی والیبال ایران بعد از معاینه، چند تمرین به من 

داد و تاکید کرد وضعیت خوبی دارم. 
بازیکن تیم فولاد مبارکه سپاهان ادامه داد: در حال 
حاضر، مش��غول انجام فیزیوتراپی هس��تم و با عصا راه 
می روم. این ش��رایط چیزی حدود ۲ الی 3 هفته ادامه 

دارد و سپس، کم کم عصا را باید کنار بگذارم. 
وی درباره مدت زمان پروس��ه درمان مصدومیتش 
گفت: پزش��ک جراحم گفته بود پروسه درمانم ۴ الی ۶ 
ماه طول خواهد کش��ید. در حال حاضر، یک ماه و نیم 
از عمل جراحی ام گذشته و تا عید نوروز، چیزی حدود 
۴ ماه و نیم از این اتفاق می گذرد. البته عجله ای ندارم؛ 
نباید ریسک کنم و می خواهم با آمادگی کامل به میدان 
بازگردم. اصلا دوست ندارم با عجله کارم را شروع کنم 

و خدایی نکرده، آسیب دیگری ببینم. 
میرزاجانپور در پاسخ به این پرسش که آیا اردوهای 
تیم ملی در ابتدای سال جدید را از دست خواهد داد یا 
خیر؟ گفت: اینطور فکر نمی کنم؛ شرایط پایم در حال 
حاضر خیلی خوب است و به احتمال زیاد، به اردوهای 
تیم ملی می رسم. البته باید ببینم نظر پزشک معالجم و 

دکتر افروزی چیست. 
دریافت کننده ملی پوش تی��م  والیبال فولاد مبارکه 
سپاهان ۲۰ آبان ماه در جریان دیدار تیمش با شهداب 
یزد در هفته نهم لیگ برتر، از ناحیه آش��یل پای چپ  

مصدوم شد. 

آغاز اردوی وزنه برداران پاراالمپیکی 
از ۸ دی

وزنه ب��رداران پاراالمپیکی بعد از یک س��ال دوری از 
تمرینات و مسابقات نخس��تین اردوی خود را با رعایت 
پروتکل های بهداش��تی از ۸ دی در س��الن وزنه برداری 

فدراسیون جانبازان و معلولان آغاز خواهند کرد. 
المپیکی بعد از یک سال  نخستین اردوی وزنه برداران پارا 
وقفه به خاطر کرونا با رعایت پروتکل های بهداشتی و به 
صورت قرنطینه از روز دوشنبه ۸ دی در سالن وزنه برداری 
فدراسیون جانبازان و معلولان آغاز می شود و به مدت ۱۵ 

روز ادامه خواهد داشت. 
امیر جعفری در دس��ته ۶۵ کیلوگرم، نادر مرادی ۷۲ 
کیلوگرم، روح الله رستمی ۸۰ کیلوگرم، حامد صلحی پور 
۹۷ کیلوگ��رم، س��امان رضی ۱۰۷ کیلوگ��رم و منصور 
پورمیرزایی مثبت ۱۰۷ کیلوگرم نفرات دعوت ش��ده به 
اردوی آمادگی هس��تند که قبل از حض��ور در اردو باید 

تست PCR بدهند. 
به گفته علی اصغر رواسی، سرمربی تیم  ملی احتمال 
دارد چند نفر از جوانان نیز در این اردو حضور داشته باشند. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
... مهر محرمانه می زنند تا به این بهانه از 

زیر چتر نظارت مجلس و قوه  قضائیه بیرون بیایند. 
آقای رئیس جمهور در بیانات اخیر خود حقوق ش��هروندی 
ملت را نقض کرد، چون ملت از طریق حاکمیت بویژه نمایندگان 
خود در مجلس حقوق خود را پیگیری کرده و تکالیفی را که 
بر عهده دولت است از طریق نمایندگان - با نظارتی که انجام 
می ش��ود- دنبال می کند، بنابراین حق شهروندی مردم با این 

دیدگاه رئیس جمهور نقض می شود. 
در قانون اساسی برای حقوق سیاسی، اقتصادی و اجتماعی 
به طور جداگانه نهادهای نظارتی وجود دارد، مثلا برای حقوق 

سیاس��ی مردم حق دارند به کس��ی رای دهند که دزد نباشد، 
اعتقاد به اسلام و ولایت فقیه داشته و به دنبال منافع ملی باشد. 
در قانون اساسی، شورای نگهبان و حتی هیات های اجرایی در 
انتخابات موظف به نظارت هستند تا یک شخص منحرف و دزد 
به مسؤولیت های کشور راه نیابد اما می بینیم به شورای نگهبان 
تحت عنوان اینکه ما حقوقی داریم حمله می کنند. یک دزد و 
یک ناکاربلد و بدعمل در اجرا حق ندارد در یک مسند اجرایی قرار 
گرفته، حقوق مردم را ضایع کند و ناکارآمدی دولت را فریاد بزند. 

در مورد حقوق اقتص��ادی ملت حداقل ۱۲ اصل در قانون 
اساس��ی داریم که متاس��فانه در دولت آقای روحانی همه این 
اصول نقض ش��ده است. در این ۱۲ اصل تکالیفی برای دولت 
تعریف شده است که متاسفانه دولت تمام این اصول و قوانین 
مرب��وط به این ح��وزه را نقض کرده و حقوق اقتصادی ملت را 

نادیده گرفته است. 
دولت همیش��ه برای انحراف افکار عمومی و زدودن حافظه 
ملت به سمت حاشیه سازی رفته است؛ سخنان رئیس جمهور 

یک حاشیه سازی است. دولت به سمت ایجاد دوقطبی های کاذب 
حرکت کرده است تا روی ناکارآمدی های خود سرپوش بگذارد. 
به آقای رئیس جمهور توصیه می کنم به شعور ملت اهانت 
نکند و اجازه دهد ملت خودشان مستقیما از طریق نهادهای 
تعریف شده در قانون اساسی برای احقاق حقوق خود اقدام کنند 
و در انتخابات به کسانی رای دهند که مدافع حقوق ملت باشند، 
نجومی بگیر و پیر و فرتوت نباشند و شبانه روز برای ملت کار کنند. 
آق��ای رئیس جمهور نباید در انح��راف افکار عمومی ملت 
س��وزن بانی کند، بلکه باید در ۷ م��اه باقی مانده از عمر دولت 
اجازه دهد ملت به تش��خیص خود عمل کرده و حقوق خود 

را دنبال کند.

سوزن بانی رئیس جمهور برای انحراف افکار عمومی

پیروزی نوجوانان ایران مقابل تاجیکستان
شاگردان حسین عبدی در تیم فوتبال نوجوانان ایران، دومین بازی تدارکاتی خود را مقابل تاجیکستان در این کشور برگزار کردند و در نیمه نخست بارها روی دروازه میزبان خطرساز 
ظاهر شدند. امیر ابراهیم زاده در دقیقه ۲۸ توانست روی یک فرصت مناسب با ضربه دقیق دروازه میزبان را باز کند و نیمه نخست با همین نتیجه به پایان رسید. نوجوانان ایران 
در نیمه دوم که زیر بارش شدید برف انجام شد هم صاحب توپ و میدان بودند و بارها روی دروازه حریف خطرساز ظاهر شدند اما در نهایت این مسابقه با یک گل به پایان رسید. 

رئیس کمیته ملی المپیک به همراه هیأت 
اجرایی این کمیته دیروز در خانه کشتی 
ش��هید ابراهیم هادی، محل اردوی تیم های ملی کش��تی آزاد 
و فرنگ��ی حضور یافت و با ملی پوش��ان و اعضای کادر فنی به 

گفت وگو پرداخت. 
به گزارش »وطن امروز« به نقل از روابط عمومی فدراسیون 
کشتی، در این دیدار فضل الله باقرزاده نایب رئیس، مجید کیهانی 
عضو هیأت اجرایی، بهداد سلیمی قهرمان وزنه برداری جهان و 
المپیک و مشاور رئیس کمیته ملی المپیک و پیمان فخری رئیس 
مرکز نظ��ارت بر تیم های ملی کمیته ملی المپیک نیز حضور 
داشتند. علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به اینکه 
انصاف��ا در این مدت زمانی که از حضور دکتر صالحی امیری در 
کمیته ملی المپیک می گذرد اتفاقات خوبی در این کمیته افتاده 
است، گفت: حدود ۹۰ کشتی گیر، مربی، دکتر، ماساژور و عوامل 
اجرایی در اینجا قرنطینه هستند و کسانی که آزمایش شان منفی 
ب��ود در این اردو حضور دارند و از امیرمحمد یزدانی نیز مجددا 

آزمایش گرفتیم که آزمایش وی باز هم مثبت بود. 
دبی��ر ادامه داد: برگزاری اردوها به این صورت مش��کلات و 
هزینه های بیشتری دارد، هزینه های تست، هزینه های خورد و 
خوراک و سایر هزینه های جانبی که به فدراسیون فشار می آورد 

و باید حمایت لازم از ما انجام شود. 
رئیس فدراسیون کشتی اظهار داشت: این اردوها برای کسب 
سهمیه المپیک و به صورت فشرده و مستمر برگزار می شود و ما 
از ۱۲ وزن آزاد و فرنگی ۶ وزن س��همیه داریم و باید در ۶ وزن 
دیگر سهمیه بگیریم که رقابت های انتخابی آسیا را فروردین ماه و 

انتخابی در سطح جهان را اردیبهشت ماه پیش رو  داریم. 

وی در پایان سخنانش تأکید 
ک��رد: پرچم ب��زرگ جمهوری 
اس��لامی در س��الن نصب است 
تا کشتی گیران همیشه یادشان 
باش��د که باید این پرچم را بالا 
نگه دارن��د و به خاطر داش��ته 
باشند که اگر تحمل شان را بالا 
ببرند، می توانند به طلای المپیک 

دست یابند و پرچم پرافتخار کشورمان را به اهتزاز دربیاورند. 
دکتر صالحی امیری نیز در این دیدار گفت: قصد داشتیم امروز 
ضمن دیدار با شما، جلسه ای را با رئیس فدراسیون و سرمربیان 
تیم های ملی درباره مشکلات و دغدغه های کشتی داشته باشیم. 
وی ادامه داد: به تک تک ش��ما علاقه مندیم و عشق می ورزیم و 
شما سرمایه های ما هستید. الان به اعتقاد من کشتی در بهترین 
وضعیت ممکن در تاریخ خودش قرار دارد. از این منظر که همه 
سرمایه های کشتی امروز درگیر تعالی و اوج کشتی هستند؛ همه 
در تلاش هستند اتفاق خوبی در کشتی شکل بگیرد. رئیس کمیته 
ملی المپیک گفت: بعد از اردو روزی را وقت بگذارید و در کمیته 
ملی المپیک حاضر شوید، می بینید که ۹۰ درصد مشاهیر ورزش 
ما کشتی گیر هستند و بالای ۴۰ تندیس ما مربوط به کشتی است 
و همین هفته نیز ۵ تندیس دیگر درباره کشتی از عبدالله موحد 
و امامعلی حبیبی و سایر قهرمانان رونمایی می کنیم. وی ادامه 

داد: نهایتا قرار است از تندیس 
نسل جدید قهرمانان مان از جمله 
بهداد سلیمی، علیرضا دبیر، خادم 
عزیز و همه عزیزانی که زحمت 

کشیده اند رونمایی کنیم. 
پیگیر  صالحی امیری گفت: 
مشکلات کشتی بوده و با دبیر 
در تماس هستم، درباره برگزاری 
اردو در کیش هم مشکلی نیست و حتما هماهنگی های لازم را 

در این زمینه خواهیم کرد. 
وی ادامه داد: البته این مورد نیاز به موافقت رئیس فدراسیون 
دارد اما در حال حاضر کیش وضعیت سفیدی درباره کرونا دارد 
و می توانیم اردوهای تیم های ملی کش��تی را جهت تنوع آنجا 

برگزار کنیم. 
رئیس کمیته ملی المپیک گفت: به خاطر کرونا در شرایط 
سختی به سر می بریم و همه زیر فشار تورم و گرانی هستند اما 
باید بگویم با درخش��ش ش��ما در المپیک کام مردم ما شیرین 
می شود؛ فراتر از کسب مدال، تغییر ذائقه مردم است و امیدوارم 
با حمایت شما عزیزان و مدیریت رئیس فدراسیون کشتی یک 

اتفاق بزرگ شکل بگیرد. 
وی ادامه داد: صادقانه عرض می کنم من و تیم تصمیم گیری 
کمیته ملی المپیک به هر میزان که در توان مان باشد به کشتی 

کمک خواهیم کرد. هم ما کمک می کنیم و هم وزارت ورزش 
این کار را می کند و به این توافق رس��یده ایم که ما هر میزانی 
برای مان امکان دارد باید از کشتی حمایت کنیم چون نقطه امید 

ما در المپیک، کشتی است. 
صالحی امیری تصریح کرد: اگر کسی فکر می کند ما نسبت 
به کشتی بی توجه هستیم این فکر اشتباه و گناه است، چرا که 

اولویت ما ورزش اول ما است. 
وی ادامه داد: دبیر خوب درخش��یده است و با تمام توان به 
میدان آمده و پیگیر است و همجنس و همزبان کشتی است و 
این نقطه عطفی است و من زحمات قبلی ها را نیز نفی نمی کنم 
مانند آقای خادم عزیز، آقای طالقانی و آقای یزدانی خرم که همه 

زحمت کشیدند. 
رئیس کمیته ملی المپیک گفت: اگر کشتی گیران تقاضایی 
دارند همین جا مطرح کنند و اگر موردی است به سرمربیان خود 

انتقال دهند تا آنها به ما این نکات را منعکس کنند. 
در ادامه این دیدار محمد بنا، سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی 
ضمن تشکر از حضور رئیس کمیته ملی المپیک گفت: در شرایط 
حساسی هستیم و مردم نیاز به یک امید دارند و تلاش و زحمات 
شما و کسب مدال در المپیک می تواند به شادی مردم کمک کند. 
وی ادامه داد: ما تمام تلاش مان را می کنیم که با تمام وجودمان 
بجنگیم تا بتوانیم دل مردم خوب مان را ش��اد کنیم و از رئیس 

فدراسیون کشتی نیز به خاطر حمایت از ما تشکر می کنیم. 
وی تصریح کرد: به نظرم مربیان ما کمتر دیده شده و مظلوم 

واقع شده اند و باید به آنها رسیدگی شود. 
بنا در پایان تولد حسن یزدانی را - که روز جمعه بود- تبریک 

گفت و وی را اسطوره کشتی ایران خواند.

صالحی امیری با حضور در اردوی تیم های ملی کشتی:

کشتی در بهترین وضعیت تاریخ خودش قرار دارد
گزارش

دیدگاه

زهره فلاح زاده: داستان مصدومیت  های بازیکنان استقلال به امروز 
و دیروز بازنمی گردد؛ سال هاست آبی ها چه در زمین مناسب و چه 
زمین بی کیفیت، چه با پزشکان حاذق و چه با پزشکان جدید و 
کمتر شناخته شده، هر هفته چند مصدوم دارند. البته استقلال در 
چند سال اخیر و در فصل زمستان که باید در 3 جبهه حذفی، لیگ 
برتر و لیگ قهرمانان آسیا شرکت و بازی های فشرده ای را برگزار 

کند، کمتر دچار مشکل مصدومیت بازیکنان می شد. 
حالا ش��رایط آبی ها به شکلی شده که اگر در یک دیدار تمام 
نفرات شان را در اختیار داشته باشند، یک معجزه و موهبت الهی 
به حساب می آید. در این فصل شیخ دیاباته، آقای گل فصل قبل، 
نیامده مصدوم شد، داریوش شجاعیان با قرارداد جدید به تیم آمد 
اما باز هم مثل چند فصل اخیر مصدوم است و محمد نادری هم که 
با جنجال های فراوان به جمع آبی ها اضافه شد، احتمال رسیدنش 

به داربی پایتخت در هاله ای از ابهام قرار گرفته است. 
البته شنیده شده از بین این 3 بازیکن کلیدی، حضور دیاباته در 
داربی قطعی شده و وضعیت شجاعیان و نادری هنوز نامشخص است. 

با این شرایط به نظر می رسد باید بررسی شود چه اتفاقی در این 
سال ها رخ داده که استقلال تمرینی را بدون مصدوم آغاز نمی کند 
و به پایان نمی رساند! آبی ها حتی از تیم های ته جدولی هم بیشتر 
مصدوم دارند و هنوز بازی های این تیم فش��رده نشده که بگوییم 
مشکل از این ناحیه است. بدون شک یکی از دلایل مصدومیت های 
بازیکنان یک تیم می تواند زمین تمرین باشد اما آبی ها در حال حاضر 
یکی از بهترین زمین ها را در اختیار دارند و کشیدگی همسترینگ 
باریکنان بیش��تر به نحوه بدنسازی آنها بازمی گردد. این روزها هر 
بازیکنی که در استقلال مصدوم می شود، بیشتر از ناحیه همسترینگ 
است و بازیکنی مثل سیاوش یزدانی ۶ بار از این ناحیه در ۲ فصل 

اخیر مصدوم شده که نوعی رکورد است. 
دومین دوئل فکری با مربیان آبی ■

استقلالی ها چهارشنبه پیش  رو با گل گهر صدرنشین بازی دارند؛ 
تیمی که با امیر قلعه نویی شگفتی ساز شده و محمود فکری دومین 
دوئل مربیان استقلالی را قرار است تجربه کند. او در نخستین دیدار 
مقابل تیم نکونام شکست خورد و حالا باید دید فکری می تواند از 

سد ش��اگردان قلعه نویی عبور کند یا خیر. فکری هنوز نتوانسته 
هوادارانش را از نحوه بازی تیمش راضی کند و به نظر می آید در 
صورت عدم نتیجه گیری در داربی پایتخت، کادر اس��تقلال دچار 

تغییر و تحول عظیمی شود. 
بازی پرسپولیس - سپاهان پیش از داربی برگزار شود ■

مدیران آبی های پایتخت خواستار برگزاری دیدار پرسپولیس و 
سپاهان پیش از داربی پایتخت شدند. آنها اعتقاد دارند در این دیدار 
امکان کارت گرفتن بازیکنان پرسپولیس وجود دارد و در صورت لغو 

این دیدار همه شرایط به نفع پرسپولیسی ها می شود. 
پاداش ویژه کارگزار برای برد در داربی ■

طبق گفته مدیران باش��گاه استقلال، کارگزار جدید این تیم، 
)ش��رکت های وب( برای پیروزی در داربی جایزه ویژه ای در نظر 
گرفته اس��ت. کارگزاری که برای هر 3 پیروزی گذش��ته این تیم 
پاداش نقدی داده بود و این اولین بار در تاریخ باش��گاه دولتی در 
ایران است که یک کارگزار علاوه بر مبلغی که باید به باشگاه بدهد، 

پاداش هم در نظر می گیرد. 
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    فکری علیه اینستاگرام     
سرمربی استقلال روز گذشته مصاحبه مهمی را انجام داد 
و یکی از مشکلات بزرگ استقلال را در این سال ها فضای 
مجازی دانس�ت. او در این باره می گوید: یکی از دلایلی که 
در چند سال اخیر باعث عدم موفقیت استقلال شده است، 
اینستاگرام و فضای مجازی است. این موضوع را خیلی ها به 
من منتقل کردند و هر چه جلوتر آمدیم مطمئن شدم این 
صحبت ها درست است. من وقتی در بیرون از استقلال بودم، 
این مس�ائل را می دیدم ولی الان کاملا آن را حس می کنم. 
اعتق�اد دارم یک بازیکن حرفه ای باید تمام تمرکزش روی 
بازی ها و تمرینات باشد. نظم و انضباط، ساعت رفت و آمد 
بازیکن به محل تمرین، رفتار با هوادار، احترام به بزرگ تر ها 
و حتی بزرگ ترها به کوچک تر ها برای من خیلی مهم است. 
زمانی که خودم فوتبال بازی می کردم این موارد را رعایت 
می ک�ردم، چون به من هم یاد داده بودند. الان هم انتظارم 
از بازیکن همین اس�ت. نظم و انضب�اط اصول مهم من در 
کار مربیگری اس�ت و به هیچ عنوان نمی توانم از بی نظمی 
و اینگونه مسائل بگذرم. وقتی هدف یکی باشد، مجموعه 
موفق می شود. من خودم کمترین فعالیت را در فضای مجازی 
دارم و اگر از ابتدای فصل دقت کرده باشید، شاید فقط چند 
پست و استوری در اینستاگرام منتشر کردم اما حالا دیگر 
تصمیم دارم کلا تا زمانی که در اینجا مس�ؤولیت دارم، در 
این فضا فعالیت نکنم. این را خیلی ها به من پیشنهاد کردند 
و من هم با مطالعه و مش�ورت آن را قبول کردم. وقتی من 
به عنوان نفر اول و مسؤول فنی تیم این کار را می کنم همه 
باید چنین کاری را انجام بدهند. به قولی همه باید پاشنه ها 
را برای موفقیت تیم ور بکشیم. خیلی از بازیکنان استقلال 
در صفحات اینستاگرام شان تبلیغات می کنند؛ من نمی خواهم 
به آنها بگویم اینستاگرام شان را ببندند، اعتقادی هم به این 
نوع رفتار ندارم اما مطمئن باش�ید از این به بعد همه چیز 
کنترل ش�ده خواهد بود. بازیکن استقلال باید پاسخگوی 
هوادار باش�د، فض�ای مجازی و مصاحبه ه�ای غیرمعقول 
و خیل�ی چیزهای دیگ�ر او را از هدف�ش دور خواهد کرد. 
حواس بازیکنان و مجموعه تیمی ما باید به استقلال باشد 
نه اینستاگرام و مسائل حاش�یه ای. برای پست و استوری 
گذاش�تن وقت زیاد است ولی برای قهرمانی با یک اشتباه 
همه چیز از دس�ت می رود. مطمئنا در همین یکی دو روز 
این موضوع را به بچه ها منتقل می کنم. نه فقط بازیکنان تیم، 
بلکه تمام افرادی که کنار ما هستند باید این مسائل را رعایت 
کنند. یک تیم برای قهرمانی همدلی و تلاش و سختکوشی 
می خواهد. وقتی یک نفر می خواهد وزن کم کند باید غذای 
چرب را کنار بگذارد، مواد قندی نخورد، ورزش کند و عرق 
بریزد. بازیکن و کادر فنی اس�تقلال هم برای رس�یدن به 
قهرمانی و موفقیت باید تلاش کند. شاید بازیکن و کادر فنی 
و خیلی ها در طول یک فصل درگیر فضای مجازی باشند، 
آن زمان است که همین هواداران از بازیکنان انتقاد می کنند 
که چرا به جای فوتبال روی مس�ائل دیگر تمرکز داشتید.
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